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קהילה בפעולה

בינה, ירושלים ומה שביניהם
יום ירושלים צויין בתוכנית ״בינה״ של ה-IAC במפגש תקופתי הכולל מפגש חברתי 
ועומק אינטלקטואלי באנגלית מתובלת בעברית • כך מכשירים את דור ההנהגה הבא

אלגנטי-קזיואל. ק הלבוש:  וד 
התפריט: מזנון סושי וחטיפים, בר 
המקום:  בסיום.  וקינוח  קפה  משקאות, 
בולווארד,  בפיקו  ״המארק״  אולמי 
בואכה בוורלי הילס. המשתתפים: כ-100 
אמריקאים   - ישראלים  הארץ,  ילידי 
ובעלי  סינגלס  אנג׳לוסים,   - ויהודים 
משפחות, שמדינת ישראל מעניינת אותם 

ונצורה בלבם.

תוכנית  של  האביב  במפגש  מדובר 
הוותיקה  התוכנית  שהיא  ״בינה״, 
הקהילה  ארגון  של  היוצר  מבית  ביותר 
הישראלית - אמריקאית )IAC(. התוכנית 
שיחזרה את הצלחת פרויקט דומה בשם 
רבות  שנים  כבר  הפועל  חדש״  ״דור 
מפגש  נקודת  לתת  המטרה:  יורק.  בניו 
לקהילה הצעירה של ישראלים, ישראלים 
ועובדת  החיה  ויהודים  אמריקאים   -
המאורגנים  המפגשים,  המלאכים.  בעיר 

ה״מארק״  במועדון  נערכים   ,IAC-מה פייג  שני  ע״י 
בפיקו וכוללים מפגש חברתי, שלוש הרצאות קצרות 
בישראל  הקשורים  שונים  בנושאים  מומחים  של 

בסגנון ״טד״, וסיכום על קפה ועוגה לקראת פיזור.

יום  לכבוד  שעבר  בשבוע  שנערך  הארוע,  את 
הומור  חוש  הרבה  ועם  במקצועיות  מנחה  ירושלים, 
קהילתי  ופעיל  הוליוודי  תסריטאי  האוסמן,  דניאל 
יו״ר  האוסמן,  דניאל  אמריקה-ישראל.  בנושאי 
הארגון בלוס אנג׳לס, קורא תרגום באנגלית משירו 

של יהודה עמיחי על ירושלים, מנהל חידוני טריוויה 
ישראלי  סטנדאפיסט  לבמה  מעלה  פרסים,  נושאי 
והמרצים  הקהל  עם  פורה  שיח  דו  ומנהל  מתחיל 

האורחים.

ססלר,  טל  הרב  דברים  לשאת  הוזמן  השבוע 
במערב  טמפל  ספרדיק  קהילת  של  הרוחני  מנהיגה 
וגדל בתל אביב,  העיר. ססלר, שנולד במאה שערים 
למה   1967 ביוני  ב-7  העיר  איחוד  בין  בדבריו  קשר 
שהתרחש 11 שנים אח״כ בדיוק באותו תאריך: ״חיל 
האוויר הישראלי השמיד את הכור הגרעיני בעיראק 
האחרון  הטייס   .1981 ביוני 
רמון,  אילן  היה  במבצע 
שלימים יהיה האסטראונאוט 
מציין  הראשון״,  הישראלי 
שיגר  בחלל,  ״רמון,  ססלר. 
המדינה  לנשיא  אימייל 
וקרא  ירושלים  את  כשראה 
ישראל׳.  ‘שמע  קריאת  את 
כוסות  איתו  לקח  גם  הוא 
לקידוש בשבת ומטבע עתיקה 
מהתקופה החשמונאית, סימן 
העם  של  ינתק  הבלתי  לקשר 
ובירת  מולדתו  עם  היהודי 

הנצח שלו״.

הולט  ג׳יל  הבאה,  המרצה 
ירושלים״  ״קרן  נציגת  היא 
ב-1966  שהוקמה  בעיר, 
האגדי  העיר  ראש  ע״י 
גייסה  ומאז  קולק,  טדי 
מיליארדי דולרים לפרויקטים 
כלכליים  חינוכיים  חברתיים, 
יותר  עם  בעיר.  ותרבותיים 
מ-800 אלף תושבים ירושלים 
בישראל,  הגדולה  העיר  היא 
ההגירה  ענייה.  הכי  גם  אבל 
מהעיר,  השלילית  היהודית 
מחירי הדיור, בעיות תעסוקה 
בין שכונות  והקשר  ותחבורה 
העיר הם רק חלק מהאתגרים 
הקרן.  מתמודדת  איתה 
שמבקר  למי  שלה  ההמלצות 
״גן  את  כוללות  בעיר  הקיץ 
והפארק  התנכ״י  החיות 
באחרונה  שנחנך  החדש 
בסמוך לעיר העתיקה, הודות 
ירושלים,  קרן  למפעלות 

ש׳מנגנת  מרשימה  מזרקה  גם  הכולל 
מוזיקה׳ 24 שעות ביממה.

פרינס,  ג׳יימס  היה  האחרון  המרצה 
עמותה  פרוג׳קט״,  ה״דמוקרטי  מנכ״ל 
מממשלת  מענקים  השאר  בין  המקבלת 
ופרויקטים  מוסדות  לבניית  ארה״ב 
האדם  וזכויות  הדמוקרטיה  לחיזוק 
בעולם.  שונים  ובאזורים  ערב  במדינות 
עשרות  פרינס  ביקר  בה  ירושלים,  לגבי 
האחרונות,  השנים  בעשרים  פעמים 
התחזית שלו עגומה למדי: ״החל מתהליך 
בסכסוך  הצדדים  שני  ואילך,  אוסלו 
עתיד  שהיא  הליבה  מנקודת  מתעלמים 
בין  האחרונות  בשיחות  גם  ירושלים. 
ממשלת נתניהו וזו של אבו מאזן, לדעתי 
הגבולות  בנושאי  להסכם  להגיע  אפשר 
מגיע  שכשזה  היא  הבעיה  והפליטים. 
להתחיל  רוצה  לא  אחד  אף  לירושלים 
אפילו לדבר ברצינות על הסכם אפשרי״.

לחלק את ירושלים? אין מצב!

האוכלוסיה  ירושלים,  של  הגיאו-פוליטי  המצב 
הנפיצות  המזרחי,  בחלקה  והולכת  הגדלה  הערבית 
של  המואצת  והתחרדות  הבית  והר  הכותל  באזור 
קצר  משאל  לעתיד.  אמיתית  דאגה  מעוררת  העיר 
בקרב המשתתפים בכנס ״בינה״ IAC האחרון העלה 
והסדרי  שלום  הסכם  ״במסגרת  היפוטטית:  שאלה 
ביטחון מבטיחים - האם הייתם מסכימים לחלוקת 

ירושלים?״

מוזיקאי  צור,  דדי  מפתיעות.  בחלקן,  התשובות, 
עכשיו  מפיקים  )״אנחנו  הסרטים  תעשיית  ואיש 
חברו  של  הזמנה  בעקבות  לערב  הגיע  בסין״(  הרבה 
ברצינות  לשקול  מוכן  הוא  המנחה.  דניאל  הטוב, 
לפיוס  יובילו  אכן  ההסכמים  אם  העיר  של  חלוקה 
לא  ״אבל  והפלשתינים  הישראלים  בין  אמיתי 
נכון:  לא  מזה שלא תבין  וחוץ  יקרה;  לי שזה  נראה 
כשהגעתי לאל.איי הייתי הרבה יותר שמאלני והיום 

אני מחשיב עצמי די ימני״.

לוקאס באדר הוא מנתח פלסטי מאורנג׳ קאונטי 
שהתחתן עם מירב, ישראלית ממוצא עיראקי מרמת 
ומתגוררים  ילדים  חמישה  חובקים  הזוג  בני  גן. 
״בינה״  של  לארוע  ביחד  הגיעו  הם  אוקס.  בשרמן 
ולוקאס מתקשה להביע דעה נחרצת בנושא: ״ביקרתי 
בירושלים שלוש פעמים. עיר מקסימה. אבל אני לא 
מרגיש שיש לי ידע מספיק כדי שאוכל לחוות דעה על 

העתיד הסופי שלה״.  

בלוס  עסק  לשעבר,  יורקי  ניו  ג׳וזפסון,  אלעד 
הסבה  עושה  ועכשיו  הסרטים  בתעשיית  אנג׳לס 
לנדל״ן. הוא גם עוזר לאחותו יפית בהפקת וקידום 
בנושא  עמדתו  שלה.  המצליח  שלה  היחיד  מופע 
חלוקת ירושלים נחרצת: ״אין מצב, לא מאמין להם. 
מוכן  הגיוני אהיה  יובא הסכם שייראה  וכאשר  אם 
לשנות את דעתי אבל לא נראה לי שזה יקרה בימי 

חיי״.

בפעם  ל״בינה״  שהגיעה  חמודות,  ליאת  ואילו 
יוסף  חני  חברתה,  של  המלצה  בעקבות  הראשונה 
הגרפיקאית, בכלל לא מוכנה להעלות את הנושא על 
ליאת,  מדגישה  נקודה״,  להם,  מאמינה  ״לא  הפרק. 
להם  ״תיתן  באנסינו.  לאומי  בנק  בסניף  שעובדת 
ירצו  הם   - חצי  להם  תיתן  חצי.  ירצו  הם   - שליש 

הכל. ירושלים יש רק אחת - והיא כולה שלנו״.
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